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Arbetsmiljörapport 
 
Arbetsmiljörapporten för Förskolenämnden visar att det fortsatt finns allvarliga brister i 
arbetsmiljön på kommunens förskolor. En glädjande förändring är att förvaltningens rapport 
betonar vikten av att det ska finnas en balans mellan krav och resurser, men vi efterfrågar 
tydlighet kring hur detta kan uppnås. Framförallt då de ekonomiska tillskotten till 
verksamheterna visar på att den ekonomiska situationen för de egna verksamheterna blir 
ansrtängd under kommande år.  
 
Det finns förslag om att den balansfil som används inom skolorna också ska kunna användas 
på förskolorna för att få en överblick över personalens arbetsbelastning. Vi följer den frågan 
och det blir intressant att se om detta kan hjälpa till att identifiera vad som kan vara grunden 
för den höga nivån av arbetsrelaterad utmattning. Från Vänsterpartiet så ser vi vikten av en 
förbättrad arbetsmiljö där personalen har gott om tid för sin planering, raster och möjlighet 
till vikariesättning vid sjukfrånvaro. Det blir intressant att följa den rapport som kommer till 
nämnden senare i höst baserad på djupintervjuer av personal. 
 
I arbetsmiljörapporten finns delar om att digitalisering av uppgifter kommer att leda till 
effektiviseringar och förbättrad arbetsmiljö. Vi ser såklart stora fördelar när ineffektiva 
analoga processer kan digitaliseras, men tilltron till digitala effektiviseringar får inte leda till 
att personal fastnar i digitala processer och tid tas från arbetet med barnen. 
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